

# **Protokoll Serieföreningsmöte fredagen 24 februari**

## **Jula Hotell, Skara**

**Närvarande;** Tommy Allansson, Kenth Gustavsson, Örjan Bengtsson, Yvonne Steen, Sven-Erik Olsson, Tony Ahlgren, Lovisa Becker

**Gäster;** Rune Larsson, Serieföreningens Valberedning, Annette Becker, Västras Valberedning.

1. Tommy Allansson öppnade mötet.
2. Val av justeringspersoner  
Till justeringspersoner valdes ordförande Tommy Allansson och Tony Ahlgren.
3. Föregående protokoll:  
Godkändes av mötet.
4. Inkomna Skrivelser:
  - a. Inkommen skrivelse från Stenungsunds MS. Styrelsen väljer att kommentera detta genom hänvisning till stadgarna, beslut tas ej på årsmöten, utan på planeringsmöten.
  - b. Inkommen skrivelse från Kinds MK. De vill arrangera kvalet för Lag SM samt delta.
  - c. Inkomna skrivelser från Kils MK MC, Falköpings MK samt Varberg om deltagande i Lag SM. Styrelsen tar beslut om att flytta fram sista anmälningssdag för Lag SM till 30 mars 2017.
  - d. Erik Berntsen har skickat en skrivelse till styrelsen om intresse för divisionsansvarig.
  - e. Inkommen skrivelse från SMK Trollhättan att de har problem med tävlingsledare.
  - f. Två låneförare är ej godkända inför säsongen, då de kör för en klubb som redan har ett serielag.
5. Utgående skrivelser  
Kallelser angående årsmötet har gått ut till samtliga klubbar.
6. Ekonomi
  - a. God ekonomi i Serieföreningen.
  - b. Föregående år genererade ett överskott på 40 000 kronor.
  - c. Budgeten för 2017 kan komma att justeras på grund av kostnaderna för utbildning i tidtagning.
  - d. Arvodet för styrelsen kommer att ses över och justeras hösten 2017.

## 7. Projekt 2017

- a. Klubbprojektet för förare med breddlicens och klubblicens;
  - i. Helsingborg 23 april 2017
  - ii. Varberg 22 april 2017
  - iii. Tibro 22 april 2017
  - iv. Kil 13 maj 2017.
  
- b. Tjejprojektet:
  - i. Ekonomisk hjälp till detta projekt finns från förbundet.
  - ii. Önskemål att det ska hållas under juli månad.
  - iii. Platsen för lägret är ej ännu fastställt.

## 8. Serien 2017

- a. Det är åtta stycken godkända låneförare i distriktet.
- b. Regler för serien, tävlingsdagar och tidsschema har skickats ut till klubbarna.
- c. Yvonne Steen gör startordningarna för divisionerna.
- d. Tidtagarna ses över. Ett utskick kommer att göras till klubbarna. Förslag att klubbarna hjälper varandra med detta.

## 9. Årsmöte 2017

- a. Dagordningen för årsmötet gicks igenom.
- b. Stadgarna för Serieföreningen diskuterades på grund av inkommen skrivelse. Beslut gällande seriesystem och dylikt tas på planeringsmöten, ej på ett årsmöte.

## 10. Övriga frågor

- a. Sjukvårdsfrågor vid tävlingar diskuterades.
- b. Sven-Erik Olsson kommer att hjälpa Markus Johansson med Serieföreningens hemsida. Ett önskemål från styrelsen är mera struktur.
- c. Serieföreningens namn diskuterades, då Serieföreningens arbetsuppgifter är all motocross i västra distriktet.
- d. Sven-Erik Olsson och Yvonne Steen har skickat en skrivelse till Västras Motorcykelförbund angående hjärtstartare ute på våra banor, med hänvisning till den senaste dödsolyckan i enduro.
- e. Rune Larsson från Serieföreningens Valberedning redovisade för deras arbete inför årsmötet.

**11.** Mötet avslutades.

**12.** Nästa möre:

Konstituerande möte den 25 februari i Skara, efter Serieföreningens årsmöte.

Justeras  
Ordförande Tommy Allansson

Justerat e-post 2017-03-05

Justeras  
Tony Ahlgren

Justerat e-post 2017-03-06

Vid protokollet  
Lovisa Becker